 أسبوع الفضاء العالمي


نفذت ابتدائية ال ختارش ومتوسطة ال جحيش التابعة لمكتب تعليم بحر ابوسكينة يوم الخميس الموافق11 /2/ 1441هـ ، تفعيلاً لأسبوع الفضاء العالمي 2019 ، برنامج ( اليوم العالمي للفضاء )  من قبل رائدة النشاط\مشاعل الحربي

  أ\مريم ال مهدي أ\ فاطمة غزواني تحت إشراف قائدة المدرسة فاطمة ال مهدي ويهدف إلى تعريف الطالبات بأسبوع
الفضاء والتطورات التي حدثت فيه من خلال توضيح أهم ما وصل للفضاء من المركبات والأقمار ، كذلك تعريف الطالبات بأول رائد فضاء سعودي وكل من من كان لهما الفضل في اكتشاف الكون .

فيما فُعل البرنامج من خلال وسائل التواصل الاجتماعي (السنا ب شات _تويتر) ، وتقديم إذاعة صباحية للتعريف بالبرنامج وأهم ما يتعلق به ، مع تقديم عرض فيديو عن الفضاء وأهم رواده ، هذا وكما شمل البرنامج إقامة مسابقة تلوين بين الطالبات وتبادل النقاشات حول البرنامج .

Moon Gate Stars
Alkhatrash Elementary School and Al-Juhaish Intermediate School of the Office of Abuskina Sea Education carried out on Thursday 11/2/1441 H, in activation of the World Space Week 2019, the program (World Space Day)
It aims to introduce students to a week

Space and the developments that took place by clarifying the most important what arrived to the space of vehicles and moons, as well as the definition of students first Saudi astronaut and everyone who was credited with the discovery of the universe
The program was conducted through social media (Snapchat_Twitter), and provide a morning radio to introduce the program and the most important things related to it, with a video presentation on space and the most important astronauts.This program also included the establishment of a coloring competition between students and the exchange of discussions about the program.
By activity leader \ Mashael Al-Harbi

  Ms. Mariam Al Mahdi Mr. Fatima Ghazwani under the supervision of the school leader Fatima Al Mahdi
https://twitter.com/aalktarsh2/status/1182544793433497600
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